

6D4N

首尔/釜山+釜山同一个亚洲音乐节 **SEOUL / BUSAN**

+BUSAN ONE ASIA FESTIVAL

Tour Code: KCJ







Sequences of Itinerary are subject to local arrangement. 行程次序, 以当地旅社安排为准。 **Busan One Asia Festival** 釜山同一个亚洲音乐节



SCHEDULE:

D1 DEPARTURE > INCHEON

D2 ARRIVE INCHEON/SEOUL

- ☑ Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace (Closed on Tuesday, replace by Deoksu Palace)
- ☑ The Blue House (Cheongwadae) (Pass By)
- ☑ Sinsadong Garosu-gil Road
- ☑ Hallyu K Star Road (BTS Bear)
- ☑ Dinner at Yoojung Sikdang

D3 SEOUL/BUSAN

(B/-/D)

- ☑ DIY Making Cream Pasta with Pollack Roe or Oil Pasta with Pollack Roe
- ☑ MAGNATE Café
- ☑ Gwangbok-dong
- ☑ BIFF Square
- ☑ Jagalchi Seafood Market

D4 BUSAN

(B/L/D)

- ☑ Busan Citizens Park
- ☑ Dongnae Milmyeon
- ☑ Arrive At The Concert Venue

D5 BUSAN/SEOUL

(B/L/-)

☑ Myeongdong Shopping Street☑ Lotte Duty Free Shop

D6 SEOUL/INCHEON DEPARTURE

(B/MOB)

☑ Hongik University Street

Special Cuisine:

☑ Tosokchon Ginseng Chicken Soup

☑ Yoojung Sikdang

☑ DIY Pasta with Pollack

☑ Dongnae Milmyeon

☑ Korean Pork BBQ



Shopping Stop:

☑ Ginseng Outlet ☑ Healthy Liver Shop ☑ Cosmetic Duty Free Shop

TOURIST ATTRACTIONS:

SEOUL

Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace - BTS filmed their "IDOL" performance video at Gyeongbok Palace. Built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the Northern Palace because its location is furthest north when compared to the neighboring palaces of Changdeokgung (Eastern Palace) and Gyeongheegung (Western Palace) Palace. Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the largest of all five palaces. (Hanbok Experience for 1 hour 30 minutes)

Sinsadong Garosu-gil Road - The street has an eccentric flair thanks to its variety of charmingly decorated coffee shops, and designer stores. Garosu-gil is particularly popular in autumn when the golden Gingko leaves begin to fall.

Hallyu K Star Road (BTS Bear) - K-Star Road has statues of bear dolls that symbolize 17 representative K-POP stars in Korea. Those statues are named GangnamDol, which is a combination of "Gangnam" and "K-POP IDOL and DOLL". BTS has made unremitting efforts since their debut and has achieved a lot of honors and achievements; BTS Bear is one of the thing that represents their success.

Dinner at Yoojung Sikdang - ARMY must know that this is a restaurant that BTS has frequently visited since their trainee day, and it is also a gourmet restaurant that fanboy fangirl must go to for pilgrimage. Imagine that BTS finished a whole day of practice and went to the restaurant together after leaving the company, happily eating their meals in this restaurant. The restaurant also specially launched BTS Menu! Now, everyone can order the BTS menu, enjoy the same delicacy, and feel the same happiness~

Myeongdong - Myeongdong is one of the best shopping districts in Seoul.

Lotte Duty Free - The store offering shoppers a superb one-stop shopping opportunity.

BUSAN

Gamcheon Culture Village - You can find BTS Jimin and Jungkook's mural at here! There is a simple small village, a bunch of colored houses built on the hillside, looking very attractive place to go, that this is the Gamcheon Culture Village.

Busan Citizens Park - Busan Citizens Park became more popular when V (Kim Tae-hyung) posted a picture from here back in June of 2019! Because of this, the city of Busan took the opportunity to outline a map of the course V took. Let's followed in V's footsteps as he shared on social media. You may feel a certain sense of consideration of V while taking similar pictures in some of the same places. Don't forget to bring an umbrella here to recreate V's photo here!

Dongnae Milmyeon - RM once visited this Busan soba cold noodle restaurant during the Busan fan meeting. There is a seat where RM sat. The owner has put up a photo spot very carefully for fans to take photos.

MAGNATE Café - This spot is a cafe run by Jimin's father! Originally, this cafe was known for its delicious coffee and beautiful interior. Jimin's father might be the one to directly take your order! He is kind and he will explain each drink. If you all visit this cafe, Jimin's father will welcome you! Magnate is famous for hand-drip coffee and signature drinks such as Island, Tiramisu Latte, and Gyulabong, a drink made of a mixture of mandarins and hallabong. (Own expense. Everyone must purchase food or beverage in this café)

BIFF Square - BIFF stand for Busan International Film Festival. Engraved with the winners of the annual palms, footprints of copper plates and copper plates winning names will be set in the ground on the square.

Jagalchi Seafood Market - The biggest fish market in South Korea, there are hundreds of types of raw fish, shellfish here after wholesale trade and selling all over the country every day.

Arrive At The Concert Venue (Arrive around 3pm) - Enjoy and feel the atmosphere before the concert.

2022 Busan One Asia Festival (Ticket Included) - Let's enjoy Busan One Asia Festival! You will have the most meaningful and touching memories in 2022! (Dinner will arrange sandwiches and drinks)

Hotel:

☑ Best Western Arirang Hill Hotel or similar class

x 2 Nights x 2 Nights

☑ Busan Crown Harbor Hotel or similar class



精简行程:

<mark>第一天</mark> 启程 → 仁川

第二天 抵达仁川/首尔 (机上用餐/午/晚餐

- ☑ 穿韩服游览景福宫 (周二闭馆,改为参观德寿宫)
- ☑ 途径青瓦台
- ☑ 新沙洞林荫道
- ☑ 韩流明星街 (BTS 熊)
- ☑ 有情食堂

第三天 首尔/釜山

(早/-/晚餐)

- ☑ DIY明太鱼子奶油意面或明太鱼子油意面
- **☑ MAGNATE Café**
- ☑ 光复洞
- ☑ BIFF 釜山电影广场
- ☑ 札嘎其海鲜市场

第四天 釜山

(早/午/晚餐)

- ☑ 甘川洞文化村
- ☑ 釜山市民公园
- ☑ 东莱小麦冷面
- ☑ 抵达活动场所
- ☑ 2022 同一个亚洲音乐节 (含门票)

第五天 釜山/首尔

(早/午/-)

- ☑ 明洞
- ☑ 乐天免税店

第六天 首尔/仁川(飞机)回程 (早/机上用餐)

☑ 弘益大学街

风味餐:

- ☑ Tosokchon人参炖鸡汤
- ☑ 有情食堂 Yoojung Sikdang
- ☑ DIY 明太鱼子意面
- ☑ 东莱小麦冷面 Dongnae Milmyeon
- ☑ 韩国烤肉



购物站:

- ☑人参专卖店
- ☑ 护肝专卖店
- ☑ 韩国化妆品

观光景点:

首尔

穿韩服游览景福宫 - BTS 'IDOL'表演影片的拍摄地。景福宫是太祖李成桂于1395年下令新建的朝鲜王朝法宫,与东阙(昌德宫)、西阙(庆熙宫)相较之下位置较北,因此又被称为「北阙」。景福宫(史迹第117号)是五大宫阙中,规模最大、建筑设计最美丽的宫阙。(韩服体验1小时30分钟)

新沙洞林荫道-被称为「艺术家之街」的新沙洞林荫道,其周边道路上有许多装潢 精致美丽的咖啡店及餐厅,世界各国知名设计师品牌服饰店林立,为这里添加浓厚 的异国风情,也是不少电影作品的外景拍摄地。

韩流明星街 (BTS熊) - K-Star Road 有象征着韩国 17 组有代表性的K-POP 韩流明星的熊娃娃塑像。那些塑像名为 GangnamDol,即是「江南」与「K-POP IDOL与 DOLL」的合成词。 BTS 出道以来不懈的努力,取得了非常多的荣誉与成就; BTS 熊就是其中一个代表着他们成功的例子。

有情食堂 - ARMY 们一定知道,这是一家 BTS 从练习生时期开始就常去的餐馆,也是迷弟迷妹们必去朝圣的美食店。想像当时BTS 结束了一整天的练习,离开公司后就一起到餐馆,幸福的吃着餐馆老板做的食物。说到这里,你是不是也想尝尝 BTS 吃的是什么呢?在这里老板还特别推出了 BTS Menu 哦!大家就可以点上 BTS 餐,享用同一个美食,感受同一个幸福感~

明洞商圈 - 可以尽情享受购物的乐趣。

乐天免税店 - 免税店里提供各种丰富的免税商品。

禁山

甘川洞文化村-有个朴实的小山村,一堆彩色的房子建在山坡上,放眼放去十分吸引人,原来这就是甘川洞文化村。在这里你可以找到 Jungkook 和 Jimin 的壁画哦!

釜山市民公园-2019年时,V(金泰亨)来釜山时曾经到过市民公园,他散步路线也帮各位阿米们标记在地图上了。想要跟V在同一个地点拍照一点也不难,地图上通通都有,地上的标记更是明显!只要跟着地上的脚印,一前一后地站好,就能拍出跟V一样的认证照了呢~除了V的认证照要拍,釜山市民公园还有非常多美丽的风景,例如迷宫花园,墙上的茶花开得非常漂亮,走进就能闻到阵阵花香,在这里也能拍出美丽照片哦。

东莱小麦冷面-RM 曾经在釜山 FAN meeting 期间到访这家釜山荞麦冷面店。店内特别纪念他的来访,特别设了一个 RM 坐过的位子,老板很用心的摆了个拍照景点,专给粉丝们拍照用的。

MAGNATE Café - 这是 Jimin 父亲亲自经营的咖啡厅。这间咖啡厅原本就因为咖啡好喝、装潢漂亮而闻名,知道是 Jimin 父亲经营的咖啡厅后,又更加期待了呢。幸运的话,还可能是 Jimin 父亲亲自为你点餐呢。MAGNATE 有名的是手工冲泡咖啡、提拉米苏以及橘子跟汉拏峰混合的「橘拏峰」。蛋糕类每日供应品项不同,要依照现场供应为主。(饮食自费,每个人都必须在这家咖啡馆购买一份食物或饮料)

BIFF 釜山电影广场 - BIFF 为釜山国际电影节的缩写。每年刻有获奖人手掌、脚印的铜盘和获奖作品名字的铜盘都会被镶在广场的地面上。

札嘎其海鲜市场 - 韩国最大的水产市场,每天有数百种生鲜鱼、贝类在这里交易后被批发到全国各地销售。

演唱会活动场所 (大约下午3点抵达) - 享受并感受同一个亚洲音乐节 Busan One Asia Festival 的气氛。

2022 釜山同一个亚洲音乐节One Asia Festival K-Pop (含门票)- 一起来享受这一年一度的釜山韩流盛宴吧! (晚上会安排三文治和饮料为了让您更享受演唱会)



酒店住宿

- ☑ 首尔阿里郎山酒店或同级
- x 2晚
- ☑ 釜山皇冠海港酒或同级店 x 2晚

旅游资讯

韩国 SOUTH KOREA

货币 Currency	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW		言用卡在韩国都能通行 it cards are used widely in Korea
货币兑换率 Exchange Rate	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 3.80 马币 *Subject to currency of the day *以当天汇率为准	拨号代码 Dial Code SOUTI	H KOREA 韩国: +82
电压 Voltage	Voltage - 220 V 电压 - 220 伏特	Power Socket *Plea	ound pin ase bring a universal electric plug adapter 圆脚头插座 *请自带多功能插座
时差 Time Different	South Korea 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	Luggage of no Allowance more 每人	individual are entitled to check-in 1 luggage of more than 20kg & a hand carry bag not than 7kg. 只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	□ Spring 春季 □ Summer 3 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Au 24 °C - 10 °C 30 °C - 15	9月 – 11 g Sep to I	L月
飞机型号 Aircraft Type	A320	A320	
Departure Date: 出发日期:		ght: 班行程:	
Tour Fare: 团费:	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:	Ag 旅	ent Collection Fee: 亍社代收费:	
Visa: 签证:		vel Insurance: 亍保险:	
	TO 总数	TAL: 牧:	
	GD Partner:		
Golden	®		
Destinations			